
[13-04-2020 16:45:1slsrichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[13-04-2020 16:45:18] [IEE Geachte

ik heb uw naam en telnr gekregen van 1k zelf ben[IEEEde

Landmacht. Ik ben sinds begin maart achter de schermen actief met 51.2e

Covid19. Er gebeurt ontzettend veel en natuurlijk moeten we het kaf van het koren scheiden. Vandaar dat

medische en test capaciteit essentieel zijn.

Voor

Specifiek zijn er de volgende innovatie opties die wat mij betreft kansrijk zijn:
= geanonimiseerde beweging conform AVG en concentratie van mensen per stad/regio etc. Met name handig
om effecten van maatregelen te monitoren. Zonder dat extra en persoonlijke apps nodig zijn.
= beschermde kennisdeling en video instructies voor ziekenhuizen : wordt nu door 1 ziekenhuis gebruikt, maar

kan landelijk veel meer impact hebben.

« Defensie heeft een 3D print netwerk (intern/extern) klaar staan voor het oplossen van tekorten zoals ventielen,

kleppen of spatschermen.
= met verschillende universiteiten en ondernemers zijn oplossingen bedacht voor bescherming personeel
ziekenhuizen en voor patiénten, Testresultaten zijn goed. Maar lijkt nu niet landelijk uitgerold te worden. Dit

gaat nu met specifieke ziekenhuizen verder, met als nadeel dat straks gevraagd wordt waarom de overheid dit

niet landelijk heeft uitgerold.
= thuismonitoringsmiddelen voor risicopatienten, maar ook voor de workforce van vitale beroepen. Als

Defensie hadden we op dit vlak al diverse initiatieven lopen.

Dit zijn een aantal voorbeelden van zaken waarop we samen meer kunnen bereiken. Ik heb dit aan het Defensie

Crisis Actie Team gepresenteerd.

Ik merk alleen dat Defensie niks doet zonder een vraag van VWS. Terecht. Maar zijn deze opties ook bekend bij

jullie?

En hoe kunnen we als overheid jullie ondersteunen of ontlasten? Binnen Defensie staan genoeg mensen in ons

innovatie netwerk nu te trappelen om VWS en de maatschappij te helpen.

Tk heb veel respect voor jullie, want het zijn hectische tijden met een enorme verantwoordelijkheid bij VWS. Als

bovenstaande een last is en niet behulpzaam, hoor ik het ook graag.

Landmachtstaf

5.1.2e

[13-04-2020 20:30:25] [EREEAHoi [JEREZ Dank voor jouw bericht, met interessant ideeén. Het beste lijkt mij datjij
met iemand van mijn VWS team dit bespreekt op mogelijkheden. Dan kunnen jullie samen bekijken welke optie
waar kan ‘landen’. Zal ik zorgen datjijmorgen wordt gebeld?

[14-04-2020 08:28:04] 5.1.2¢ Prima! Groeten,=
[15-04-2020 wn, CC Cong EEE dank voor het contact metEEE Zi heeft mij

doorverwezen, dus ik ben in contact.

Tot op heden snap ik alleen nog steeds niet waarom een zeer kansrijk project met grote mogelijke impact door

VWS is afgewezen. Misschien zijn twee projecten door elkaar gehaald?

Bijgaande post gaat over het traject om ca 9000 IC en Corona zorgmedewerkers te beschermen. Het is getest

door TUDelft en voldoet op alle punten beter dan de huidige middelen. Het gaat om relatief geringe kosten. Het

gaat hierbij dus niet om een masker voor patiénten, maar voor zorgverleners. Want ik begreep dat er een

richtlijn voor was om geen maskers voor patiénten te gebruiken.
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Het zou mooi zijn als we als overheid een dergelijk bottum-up initiatief omarmen en faciliteren. Dat stimuleert de

positieve energie die er nu is, en laat ook de slagvaardigheid van de overheid zien. Alle betrokken ondernemers

steken er namelijk sowieso tijd en energie om niet in. De pompen kunnen de komende maanden in bruikleen

verstrekt worden uit de lasindustrie.

Groeten, INEXECE

[15-04-2020 22:24:04] ERELSHoi Ik heb zelf niet de kennis over de afwijzing. Na dit signaal van jou ga ik

nog eens doorvragen ER]

Zou mooi zijn.IEEEteam beademing wist het niet. Ik[15-04-2020 22:34:22]

denk dat Defensie de uitrol ook prima kan coordineren bij de ziekenhuizen, zodat we als overheid kunnen

regelen dat het neutraal en onder toezicht gebeurt. Dat wil de stichting ook graag, om alle belangen uit te

schakelen.

Probleem is dat TNO| sie REE inward leakage test kan doen. Alleen BSI kan CE gecertificeerd
dat doen, maar zij hebben nauwelijks capaciteit. Tweede keus testcapaciteit is TUDelft. Die heeft alles getest en

het voldeed bovengemiddeld goed.

Nu liggen er 2 vragen:

1. Zijn de testen van TU Delft valide in deze crisistijd?
2. Willen we dit landelijk uitrollen, of laten we dit over aan vraag en aanbod per ziekenhuis?

[15-04-2020 22:53:19] Dat laatste zou wat mij betreft een kans gemist zijn.

[15-04-2020 22:56:10] bijgevoegd: 00000009-PHOTO-2020-04-15-22-56-10.jpg>

[15-04-2020 23:00:19] Helaas vandaag weer slechte mondkapjes uit EEEbij Haaglanden MC

voor op de IC... Ze gleden van de neus af en lekten langs de zijkant. Aangeschaft via LCH.

In belgie vorige week ook al 3 miljoen afgekeurde mondkapjes.

Daarom zijn de NLDse productielijnen (opstarttijd) en deze maskers een uitkomst. De maskers kunnen al snel

geleverd worden: met name reiniging, 3d print onderdelen en assemblage.

[17-04-2020 14:27:39] ERED Beste|EEEXY weet je al iets meer?

[17-04-2020 14:30:55] EXER )a omdat er ingezet is op productie van mondmaskers en nu ook spatbrillen en

faceshields. Dit was een masker dat korte tijd op de ic te gebruimen is.

[17-04-2020 14:30:55]BEviaar let op.. we proberen niet specifiek op proposities in te gaan. Want dan moeten

we ieder voorstel met redenen omkleed gaan beantwoorden. De investering was idd beperkt. De partijen zouden

ook zelf kunnen oppakken.

[17-04-2020 14:31:12] Dit antwoord kreeg ik. [EXE
[17-04-2020 14:39:45] Het gebruik voor "korte tijd op de ic" begrijp ik niet. De 9000 laspompen

zijn voor lange tijd in bruikleen. De mondmaskers en spatbrillen zijn minder effectief/comfortabel en worden

meestal weggegooid.

De partijen kunnen het alleen zelf oppakken als VWS zegt dat testen door TU Delft volstaan. Ziekenhuizen

wachten namelijk allemaal op goedkeuring door de overheid.

[17-04-2020 14:42:52]IEEE:- zijn waarschijnlijk verward met het masker zonder pomp: die is

inderdaad alleen 15 min te gebruiken bij het ondersteuning van intubatie of draaien patiénten.

[17-04-2020 15:42:52] IEEEEn net gesproken met de stichting wat het effect is van centraal via LCH

(met bv ondersteuning van Def) en decentraal uitrollen is:

1. Centraal : goedkoper en landelijk 9000 systemen uit te rollen over 1-1,5 week en binnen 1 maand.

2. Duurder. Iedere behoefte los aankopen per ziekenhuis.
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En langzamer: duurt maanden.

Tov mondmaskers /spatschermen is het systeem binnen 1 maand qua kosten terugverdiend.

Ik zou graag met jou hierover spreken. Bellen vandaag of morgen?

[20-04-2020 12:14:51] IEE rusvri met snorkelmasker - NRC.pdf « 4 pagina's <bijgevoegd:

00000018-Virusvrij met snorkelmasker - NRC.pdf>

[20-04-2020 12:17:52][EEEDat het masker voor patiénten is afgekeurd om centraal uit te rollen,

snap ik op zich. Dat moet zich misschien op kleine schaal zich klinisch bewijzen.

Maar de andere masker opleiding voor zorgverleners moeten we in mijn beleving centraal uitrollen.

Gelukkig is het artikel nog niet negatief over de overheid. We kunnen nog heroverwegen?

[22-04-2020 1 112.36 IEEKan ik je vandaag bellen?

Hoe laat zou uitkomen?

Alvast bedankt! Groeten,

[22-04-2020 21:21:29] Lukte vandaag niet. Morgen? Rond 11 uur? BEER
[22-04-2020 22:42:09] Okee, gaan we proberen! /k

[23-04-2020 18:22:13] Ik stuur de info morgen in het VWS format.

[23-04-2020 18:26:45] ERLE Prima

[24-04-2020 11:48:23] Net verstuurd. Alle informatie bij elkaar.

[24-04-2020 11:49:07] Ontvangen?

[24-04-2020 12:36:20] Mark: Ontvangen

[24-04-2020 12:37:48] 5.1.2e Top!

[24-04-2020 19:23:57] 1.2e Nu ook artikel van VNO-NCW over 2 innovaties voor Covid19, waaronder

deAir-wave.org protector:

https://www.vno-ncw.nl/forum/deze-bedrijven-gooien-het-roer-om-tijdens-de-coronacrisis

[24-04-2020 20:29:31]EEEok goed nieuws trouwens: CZ, de zorgverzekeraar, heeft een sponsoring

toegezegd waarmee 5 ziekenhuizen bediend kunnen worden; Maar valt en staat bij de goedkeuring door VWS.

[30-04-2020 18:54:56] 51.2 Beste weet je al iets meer?

Ze kunnen nu bij 5 ziekenhuizen op kosten van CZ uitrollen, maar lopen klem bij het aanvragen van vrijstelling
CE markering... @

[30-04-2020 21:17:48] Stuurde jou net een mail

[11-05-2020 14:44:23] Heb je het telefoon nummer van |IEXEZSvoor mij?

Vanavond is de stichting met een gebruiker uitgenodigd voor Op1.

[11-05-2020 14:49:55] <bijgevoegd: oooooo34 [EEREVWS.vcf>

EEE[11-05-2020 14:50:23]


